

Republic Of Iraq  
Ministry Of Communication  
Agent Office

Administrative and financial Affairs



جمهورية العراق  
وزارة الاتصالات

مكتب الوكيل  
للشؤون الادارية والمالية



MOC

العدد : ١٥

التاريخ ٢٠١٨/٥/٢٩



GTX-I  
GENERAL TECHNOLOGY EXHIBITION IRAQ

٢٧ - ٦ ولغاية ١ - ٢٠١٨  
27 June - 1 July 2018

ندعوكم للمشاركة في المؤتمر والمعرض الدولي السنوي جيتكس العراق للتكنولوجيا  
النسخة الثالثة المقام من قبل وزارتنا بالتعاون مع شركة أرض الاعمال لتنظيم وتجهيز  
المعارض الدولية على أرض معرض بغداد الدولي للفترة 27 - 1 / 6 - 2018 / 7

الحدث الرسمي لوزارتنا والحجر الأساس في خطتنا المكرسة لتوسيع وتطوير النشاط  
التكنولوجي في البلد بقطاعيه العام والخاص.

من أجل تنسيق الجهود نرجو إعلامنا مشاركتكم للإعداد الأمثل لإنجاح هذا الحدث  
بالتنسيق مع شركة أرض الاعمال على العناوين التالية.

We invite you to participate in the annual and international General Technology  
conference and exhibition GTX Iraq, on its third edition, that is organized by our  
Ministry in cooperation with the Business Ground company, organizer and supplier  
of international exhibitions, at Baghdad International Fair for the period 27 - 6/1 -  
7/2018

The official event of our Ministry and the cornerstone of our plan to expand and  
develop the country's technological activity with its public and private sectors.

In order to coordinate the efforts, please inform us of your participation to best  
prepare for the success of this event and in coordination with the Business Ground  
Company at the following addresses:

With all Respect...

  
الدكتور

كريم مزعل شبيبي

وكيل الوزارة للشؤون الادارية والمالية

2018 / /

- Website: [www.gtx-i.com](http://www.gtx-i.com)
- For Sponsor Sales: [sales@gtx-i.com](mailto:sales@gtx-i.com)
- For Exhibition Sales: [info@gtx-i.com](mailto:info@gtx-i.com)

Iraq Office:  
Tel: +964(0) 7721685986  
+964(0) 7830694198

G-word

Baghdad - Al-Nisoor Square - Near By Baghdad Tower  
Tel.: 5427842  
wireless: 7270102585  
E-mail: [agent.moc@gmail.com](mailto:agent.moc@gmail.com)

بغداد - ساحة النصور - مجاور برج المأمون  
هاتف الارضي: ٥٤٢٧٨٤٢  
لاسلكي: ٧٢٧٠١٠٢٥٨٥

Republic Of Iraq  
Ministry Of Communication  
Agent Office

Administrative and financial Affairs



M O C

جمهورية العراق  
وزارة الاتصالات

مكتب الوكيل  
للشؤون الادارية والمالية

العدد : ١٠٥

التاريخ ٢٠١٨ / ٥ / ٩



الى / التشكيلات العامة المرتبطة بوزارة الاتصالات القطاع المختلط والخاص

**GTX-I**  
GENERAL TECHNOLOGY EXHIBITION IRAQ  
٢٧ - ٦ ولغاية ١ - ٢٠١٨  
27 June - 1 July 2018

ندعوكم للمشاركة في المؤتمر والمعرض الدولي السنوي جيتكسالعراق للتكنولوجيا النسخة الثالثة المقام من قبل وزارتنا بالتعاون مع شركة ارض الاعمال لتنظيم وتجهيز المعارض الدولية على أرض معرض بغداد الدولي للفترة ٢٧ - ٦ / ١ - ٢٠١٨ / ٧

الحدث الرسمي لوزارتنا والحجر الأساس في خطتنا المكرسة لتوسيع وتطوير النشاط التكنولوجي في البلد بقطاعه العام والخاص.

من أجل تنسيق الجهود نرجو إعلامنا مشاركتكم للإعداد الأمثل لإنجاح هذا الحدث بالتنسيق مع شركة أرض الاعمال على العناوين التالية.

We invite you to participate in the annual and international General Technology conference and exhibition GTX Iraq, on its third edition, that is organized by our Ministry in cooperation with the Business Ground company, organizer and supplier of international exhibitions, at Baghdad International Fair for the period ٢٧ - ٦ / ١ - ٧ / ٢٠١٨

The official event of our Ministry and the cornerstone of our plan to expand and develop the country's technological activity with its public and private sectors.

In order to coordinate the efforts, please inform us of your participation to best prepare for the success of this event and in coordination with the Business Ground Company at the following addresses:

With all Respect...

- Website: [www.gtx-i.com](http://www.gtx-i.com)
- For Sponsor Sales: [sales@gtx-i.com](mailto:sales@gtx-i.com)
- For Exhibition Sales: [info@gtx-i.com](mailto:info@gtx-i.com)

Iraq Office:  
Tel: +964(0) 7721685986  
+964(0) 7830694198

**G..word** مركز التكنولوجيا في السوق

الدكتور

. كريم مزعل شبي

وكيل الوزارة للشؤون الادارية والمالية

٢٠١٨ / /

Baghdad - Al-Nisoor Square - Near By Baghdad Tower  
Tel.: 5427842  
wireless: 7270102585  
E-mail: [agent.moc@gmail.com](mailto:agent.moc@gmail.com)

بغداد - ساحة النصور - مجاور برج المأمون  
هاتف الارضي: ٥٤٢٧٨٤٢  
لاسلكي: ٧٢٧٠١٠٢٥٨٥



NO. :

DATE : - /2018



**GTX-I**  
GENERAL TECHNOLOGY EXHIBITION IRAQ  
٢٠١٨ ٧ - ١ ولغاية ٦ - ٢٧  
27 June - 1 July 2018

ندعوكم للمشاركة في المؤتمر والمعرض الدولي السنوي جيتكس العراق للتكنولوجيا  
النسخة الثالثة المقام من قبل وزارتنا بالتعاون مع شركة أرض الأعمال لتنظيم وتجهيز  
المعارض الدولية على أرض معرض بغداد الدولي للفترة 27 - 6 / 1 - 7 / 2018

الحدث الرسمي لوزارتنا والحجر الأساس في خطتنا المكرسة لتوسيع وتطوير النشاط  
التكنولوجي في البلد بقطاعيه العام والخاص.

من أجل تنسيق الجهود نرجو إعلامنا مشاركتكم للإعداد الأمثل لإنجاح هذا الحدث  
بالتنسيق مع شركة أرض الأعمال على العناوين التالية.

We invite you to participate in the annual and international General Technology  
conference and exhibition GTX Iraq, on its third edition, that is organized by our  
Ministry in cooperation with the Business Ground company, organizer and supplier  
of international exhibitions, at Baghdad International Fair for the period 27 - 6/1 -  
7/2018

The official event of our Ministry and the cornerstone of our plan to expand and  
develop the country's technological activity with its public and private sectors.

In order to coordinate the efforts, please inform us of your participation to best  
prepare for the success of this event and in coordination with the Business Ground  
Company at the following addresses:

With all Respect...

- Website: [www.gtx-i.com](http://www.gtx-i.com)
- For Sponsor Sales: [sales@gtx-i.com](mailto:sales@gtx-i.com)
- For Exhibition Sales: [info@gtx-i.com](mailto:info@gtx-i.com)

Iraq Office:  
Tel: +964(0) 7721685986  
+964(0) 7830694198

**G-word** مركز كيمتات في المعارض

د. كريم من علي شبيبي

وكيل الوزارة للشؤون الادارية والمالية

2018 / /